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Abstract (en)
To make a piezoelectric actuator, unfired films (41) for a piezoceramic are stacked, supporting structures (44) made of a material which sets at
the firing temperature of the piezoceramic and filling structures (42) made of a material which incinerates at the firing temperature being produced
between every two unfired films (41). After the piezoceramic has been fired, cavities produced by the filling structures (42) being burnt out are filled
with conductive material. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Herstellung eines Piezoantriebs werden Rohfolien (41) für eine Piezokeramik gestapelt, wobei zwischen je zwei Rohfolien (41) Stützstrukturen
(44) aus einem Material, das bei der Brenntemperatur der Piezokeramik aushärtet, und Füllstrukturen (42) aus einem Material, das bei der
Brenntemperatur verbrennt, erzeugt werden. Nach dem Brennen der Piezokeramik werden Hohlräume, die durch das Ausbrennen der Füllstrukturen
(42) entstehen, mit leitfähigem Material gefüllt. <IMAGE>
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